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Motion Öka samarbetet gällande väg 181

Väg 181s fortsatta utbyggnad från Bergagärdekorsningen ut mot Vårgårda har

under många år varit en fråga som diskuterats i olika forum inte minst

Sjuhärads kommunförbund. Från att ha varit på en väl placerad plats på den

prioriteringslistan gällande åtgärder och vägbyggen har den dalat under de
senaste åren, för att kommit på tal under den gångna fyra årsperioden.

Det som händer i vår omvärld just nu med satsningar på tredje generationens
elmotorer vars tillverkning skall ske vid AC Floby AB. Tågfrakten kommer

naturligtvis att ha en stor del av transporterna, vägtransporter och vägnätet
kommer ändå i framtiden ha en stor betydelse.

Med tanke på den förbättring gällande tid för att nå E20 och allt vad det skulle

innebära vore det önskvärt att återuppta kontakten med närliggande
kommuner i Skaraborg och Skaraborgskommunförbund för att öka

påtryckningarna på Västragötalandsregionen för att få in det i Trafikverkets

framtida plan

Moderaterna i Herrljunga önskar:

Att Herrljunga kommun skyndsamt söker kontakt med angränsande kommuner

och Skaraborgskommunförbund för att gemensamt arbete för att få en

fortsättning av väg 181 från Bergagärde mot Vårgårda och E20

För Moderaterna

Gunnar Andersson

Gruppledare
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